

SAMUEL DVORIN

Piano Teacher – Private Lessons & Music Schools

samdvorin.com | +33 07 66 42 25 29 | samid101@gmail.com

BM Music Composition | BA Computer Science



PROFILE

Piano teacher with experience teaching children, adults, and returning players (ages 4–87).

Student-focused teaching style combining clear technical foundations with musical enjoyment.

Reliable and adaptable, with experience working with international and bilingual families.

Native English speaker; lessons conducted in English or French, with the option to support language learning through music.

EXPERIENCE

Private Music Teacher – New England Music Lessons | Dec 2024 – Jun 2025

Taught **30+ students** in one-to-one settings (children, teens, adults, seniors)

Piano instruction for **beginner to intermediate** levels, including adult beginners and returning players

Structured lessons focused on technique, rhythm, reading, posture, and confidence

Use of established teaching materials, including the **Alfred Piano Method**, adapted to individual goals

Supported students in **audition and performance preparation**, with clear communication and strong retention

Children's Music Leader – Temple Emanuel Sunday School | Sep 2015 – Jun 2020

Led weekly music sessions for groups of children aged **3–12**

Taught songs, rhythm, and core musical skills through structured activities

Developed listening, coordination, memory, and group participation

Managed mixed-age groups with a calm, structured, age-appropriate approach

FOCUS

Piano: classical foundations and contemporary repertoire

Music reading, rhythm, and practical theory integrated into lessons

Composition basics, songwriting, and improvisation

Effective and realistic practice habits for children, adults, and returning players

SAMUEL DVORIN

Professeur de piano – Cours particuliers & écoles de musique

samdvorin.com | +33 07 66 42 25 29 | samjd101@gmail.com

Licence de musique (composition) | Licence d'informatique



PROFIL

Prof de piano avec expérience auprès d'enfants, d'adultes et de pianistes reprenant la pratique (4 à 87 ans).

Approche pédagogique claire et structurée, alliant bases techniques solides et plaisir de jouer.

Fiable et adaptable, habitué à travailler avec des familles internationales et bilingues.

Anglais langue maternelle ; cours possibles en anglais ou en français, avec possibilité d'accompagnement linguistique par la pratique musicale.

EXPÉRIENCE

Prof. de musique – Cours particuliers – New England Music Lessons | Déc. 2024 – Juin 2025

Enseignement à **30+ élèves** en cours individuels (enfants, adolescents, adultes, seniors)

Cours de piano pour niveaux **débutant à intermédiaire**, y compris adultes débutants et reprenant le piano

Cours structurés axés sur la technique, le rythme, la lecture, la posture et la confiance musicale

Utilisation de méthodes reconnues, dont la **méthode Alfred**, adaptées aux objectifs de chaque élève

Accompagnement à la **préparation d'auditions et de prestations**, avec suivi régulier et bonne fidélisation

Responsable musique enfants – Temple Emanuel – École du dimanche | Sept. 2015 – Juin 2020

Animation hebdomadaire d'ateliers musicaux pour des groupes d'enfants de 3 à 12 ans

Enseignement du chant, du rythme et des bases musicales par des activités structurées

Développement de l'écoute, de la coordination, de la mémoire et du travail en groupe

Gestion de groupes d'âges mixtes dans un cadre calme, structuré et adapté

DOMAINES D'ENSEIGNEMENT

Piano : bases classiques et répertoire contemporain

Lecture musicale, rythme et théorie pratique intégrés à l'instrument

Bases de composition, écriture de chansons et improvisation

Mise en place de méthodes de travail efficaces et réalistes pour enfants, adultes et reprenants